
Notulen Medezeggenschapsraad (MR) d.d. 17 april 2023  
Afkortingen:    
MR:  Medezeggenschapsraad;    
OMR:  Oudergeleding MR; PMR: Personeelsgeleding MR   
GMR:  Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad   
MT:  Management Team  
OR:  Ouderraad   
MR- vergadering 19.00 uur   
 

Opening: 

Welkom 

Notulen vergadering 13 maart 2023 

OR-penningmeester omtrent verhoging ouderbijdrage (penningmeester OR aanwezig) 

MR-GMR communicatie 

Stand van zaken Talentum 

Taakbeleid 

Groepsindeling 

Vraag n.a.v. item jeugdjournaal 

Welkom  

De voorzitter heet een iedereen hartelijk welkom.  

Notulen vorige vergadering 

De notulen worden goedgekeurd. 

Actie: Monique mailt Dennis de notulen voor op de website en zet ze in de personeelsmailing. 

Verhoging ouderbijdrage 

Bastiaan, de penningmeester van de OR is aanwezig om te verduidelijken waarom de ouderbijdrage 

verhoogd moet gaan worden. De afgelopen periode zijn de kosten enorm gestegen. Dit is met name 

merkbaar bij het organiseren van het schoolreisje. De kosten voor de bussen zijn enorm gestegen. De 

ouderraad heeft wel een goed eigen vermogen maar willen niet alle kosten putten want dan houd je 

uiteindelijk weinig reserve over. Over het algemeen is de ouderbijdrage in vergelijking met andere 

scholen aan de lage kant. Voorstel is om de ouderbijdrage te verhogen met €10, van €40 naar €50. 

Op dit moment is er 80% van de ouderbijdrage betaald. In mei gaat er nogmaals een herinnering 

vanuit de ouderraad uit. In de brief aan het begin van het schooljaar gaat de penningmeester 

uitleggen aan ouders waarom de bijdrage verhoogd gaat worden. Duidelijke communicatie naar 

ouders hierover is van groot belang! Afwachten is dan of er volgend schooljaar op hetzelfde moment 

nog steeds 80% is betaald. Ook moet de verhoging van de ouderbijdrage aangepast worden in de 

schoolgids. OMR geeft instemming 

Actie: Bastiaan neemt contact op met Ineke over de verhoging van de ouderbijdrage voor in de 

schoolgids. 

MR/GMR: 

Geen berichten vanuit de GMR ontvangen. 

Overlegvergadering MT aanwezig 

Stand van zaken Talentum 

De tijdcapsule is geplaatst. De bouw ligt goed op schema. De staalconstructie is geplaatst. Verwacht 

wordt dat 15 juni het hoogste punt wordt bereikt. M.b.t. de gymzaal zijn er nog geen ontwikkelingen 



i.v.m. de vleermuiskraamkamers. Uiteindelijk kan er weinig buitenmateriaal van het oude schoolplein 

meegenomen worden naar de nieuwbouw (gemeente heeft alles gekeurd). 

Taakbeleid 

Maritt heeft nog wat vragen en Ineke beantwoordt deze. De (P)MR stemt in met het taakbeleid en de 

OMR geeft positief advies. 

Actie: Kristiaan stuurt een instemmingsbrief naar het MT. 

Groepsindeling 

De groepsindeling kwam wat later op de agenda daar er nog wat aanpassingen kwamen. 

Maritt heeft nog een vraag over wat de ondersteuning precies inhoudt. Kristiaan verduidelijkt e.e.a. 

Kristiaan gaf aan dat de namen van de ondersteuners uit het document verwijderd kunnen worden. 

PMR stemt in met de groepsindeling. 

Actie: Kristiaan stuurt een instemmingsbrief naar het MT. 

Status schoolplan en ambities 

Ineke heeft de ambities naar het team gestuurd om er nog eens goed naar te kijken en eventuele 

opmerkingen aan haar door te geven. Dit heeft zij mede gedaan met het schoolplan/vier jarenplan. 

De reacties van het team worden door Ineke verwerkt. Ineke stuurt het schoolplan naar de MR. Het 

is een groot en formeel stuk. Hierin staan ook stukken tekst in het groen: dit zijn KPOA teksten, die 

moeten zo opgenomen worden in het schoolplan. Eventuele vragen/opmerkingen voor de 

vergadering van 22 mei naar Ineke mailen. Alleen indien deze van belang/invloed zijn op het 

inhoudelijk vlak. Indien de MR instemt met het stuk, mailt Ineke dit naar Het CvB (college van 

bestuur). Indien zij akkoord gaan, uploadt Ineke het schoolplan op de site van de inspectie. 

Schoolgids 

De OMR heeft hier instemmingsadvies over en de PMR advies. Ineke mailt dit stuk naar de MR voor 

het einde van het schooljaar. Ook dit document (indien akkoord) wordt ge-upload op de site van de 

inspectie. 

Rijke schooldag 

Dennis vindt het de moeite waard om te vermelden dat er veel animo is voor dit project. 

Item jeugdjournaal 

Maritt verteld dat er vragen van ouders aan haar zijn gesteld over dit item. 

https://jeugdjournaal.nl/artikel/2470983-tv-kijken-tijdens-lunch-niet-gezond-maar-gebeurt-op-veel-

scholen.html 

Tv kijken tijdens de lunch: volgens het onderzoek/gesprek met een kinderarts zijn de kinderen niet 

bewust bezig met eten. Ze eten te weinig of voelen niet dat ze vol zitten. Tv kijken wordt 

geassocieerd met eten. Niet goed voor de gezondheid. Hoe gaat Talentum hier mee om? Op 

Talentum wordt schoolbreed de eerste 5 á 10 minuten in stilte gegeten. Kinderen zijn dan bewust 

bezig met eten. Het verschilt per klas of er een filmpje gekeken wordt op het digibord (= ook 

onderwijstijd) of dat kinderen gaan kletsen of een boekje lezen.  

MR-vergadering vervolg 

Maritt heeft geen behoefte aan scholing voor de MR. 

Martijn geeft aan dat hij waarschijnlijk volgend jaar voor het laatst in de MR zit. Is er een ouder die 

zich aanmeld, prima. Zo niet dan wil hij zijn termijn wel verlengen. 

Datum etentje MR: maandag 5 juni. Herna en Jeroen inlichten. 

Actie: Monique reserveert bij Dara op 5 juni om 18.00 uur 

https://jeugdjournaal.nl/artikel/2470983-tv-kijken-tijdens-lunch-niet-gezond-maar-gebeurt-op-veel-scholen.html
https://jeugdjournaal.nl/artikel/2470983-tv-kijken-tijdens-lunch-niet-gezond-maar-gebeurt-op-veel-scholen.html


Volgende vergadering maandag 22 mei 19.00-20.30 uur 

 


